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Toţi Creştinii se roagă după cum a spus Isus:  “Vie Împărăţia Ta, facă-se voia Ta, precum în cer aşa şi pe 

pământ ”(Matei 6: 9-10). Deci aceasta este o Împărăţie a oamenilor care cred că aceasta (de aici) nu este casa lor. Aceasta 
nu este casa noastră. Noi aşteptăm venirea Regelui pentru a aşeza Împărăţia Lui. 
 
 

În Ioan 14: 13 noi citim: “În casa Tatălui Meu sânt multe locaşuri   
(sau: în Împărăţia Tatălui Meu sânt 

multe palate), dacă nu ar fi aşa, Eu nu v-aş spune. Eu merg să vă pregătesc un loc 
pentru voi.  Şi dacă Eu mă duc să vă pregătesc un loc pentru voi, Eu mă voi întoarce şi 

vă voi lua cu Mine, pentru ca acolo unde sânt Eu, să fiţi şi voi”. 
 
 Şi noi vedem condiţiile timpului. Noi vedem condiţiile oamenilor. Noi vedem condiţiile politicii. Noi vedem 
condiţia lumii. Nu mai poate suporta. Ea se va scufunda ca şi Titanicul. Ea trebuie să meargă jos. Pentru că o naţiune face 
loc altei naţiuni aşa cum ea cade.Şi această împărăţie trebuie să cadă şi fiecare altă împărăţie, pentru ca să facă loc pentru 
Acea Împărăţie care va veni şi care nu poate să cadă. Pentru că noi am primit o Împărăţie care nu poate fi mişcată – o 
Împărăţie veşnică (Evrei 12: 27-29). 
CAPODOPERA --  JEFF.IN  V-4 N-7  SUNDAY_  64-0705 Par.  77 
 

 Fiecare guvern este controlat de diavolul. Acolo va veni un guvern care va fi controlat de Christos, dar aceea este 
în mileniu. Dar aceste guverne de acum, nu contează cât de bine credem noi că sânt, dar în spatele lor, ele sânt dominate 
de Satan. Satan este capul peste toată puterea politica a fiecărei naţiuni. Satan l-a dus pe Isus sus pe un munte, şi el I-a 
arătat Lui toate împărăţiile lumii care erau vreodată, sau care vor fi la un moment al timpului. “Aceste împărăţii,” a zis el, 
“sânt ale mele, eu fac ce vreau cu ele. Eu ţi le voi da ţie, dacă Tu te vei închina mie”. Atunci Isus I-a zis lui, “ du-te de 
aici, Satan, pentru că este scris, Tu trebuie să te închini numai Domnului Dumnezeului tău, şi numai Lui să Îi slujeşti” 
(Mat.4: 8-10). Isus nu s-a certat cu el. El a ştiut că va ajunge (va dobândi) moştenire pentru ei. 
 Satan încerca o dea lui Isus fară sacrificiu. Vedeţi? Era un târg pe care încerca să îl facă cu El. Dar lumea a 
păcătuit, deci, pedeapsa păcatului era moartea, şi El trebuia să moară (Romani 6: 23). De aceea Dumnezeu a fost 
manifestat în trup, pentru ca El să poată lua moartea asupra Lui pentru a achita plata. Este absolut platită de bunăvoie! 
Toate datoriile sânt plătite (Coloseni 2: 13-15). Aceasta îi aparţine Lui acum. Şi noi sântem delegaţi ai Împărăţiei Lui, 
adunaţi aici împreună în Numele lui Isus Christos, Regele nostru, aşezaţi în locurile cereşti (Efeseni. 2: 6). 
LUCRURI CA SANT SA FIE --  RIALTO.CA  V-4 N-6  SUNDAY_  65-1205 Par. 53 
 

 Satan vă va face vouă, tot felul de promisiuni, dar el nu are ce să vă dea vouă, pentru că el nu are nimic. El nu are 
salvare, mântuire. Ce este Satan? Orice este contrar cu Cuvântul. El nu are mântuire. El nu are Lumină. Împărăţia lui este 
întunerec, deci sfârşitul este moarte. Întunericul şi moartea este împărăţia lui Satan,… Din nou: Ce este împărăţia lui 
Satan? Orice este contrar cu Cuvântul lui Dumnezeu. 
 Acum, aceasta este tăietor, dar este tipul pentru a fi tăietor. Vedeţi? Ramurile, copacul, dacă nu aduce roadă, 
trebuie tăiat. Este timpul. 
 Orice este contrar cu conceptele lui Dumnezeu, Cuvântul lui Dumnezeu, nu este Dumnezeu. Dar ce este? Ce este 
păcatul? Neprihănirea pervertită. Ce este moartea? Viaţa pervertită. Ce este împărăţia lui Satan? Orice lucru care este pus 
să ia locul Cuvântului, orice (cuvânt), orice învăţătură. Un cuvânt, doar un cuvânt. Tu ai putea să crezi fiecare părticică. 
Eva a crezut fiecare părticică din El, până la acel Cuvânt. Acel singur Cuvânt a fost tot ceea ce ea a avut nevoie pentru a 
deveni necredincioasă. Acel singur Cuvânt este tot ceea ce aveţi nevoie pentru a deveni necredincioşi.  
 Acum, să privim la aceasta. Singura cale ca tu să stai în părtăşie Divină este să ţii acel Cuvânt. Dumnezeu a zis, 
“Tu să nu faci aceasta. Tu ar trebui să faci aceasta, şi tu poţi să faci aceasta şi aceasta. Dar să nu faci aceasta” Acum, doar 
o mică parte din poruncă la care ea nu s-a supus, şi a început întregul lucru…(Gen.2: 15-17 şi Gen 3: 1-7). Din cauză că 
ea a făcut aceea, aceea a făcut fiecare copil flămând care a fost vreodată în lume, fiecare durere a morţii, fiecare suferinţă, 
fiecare durere de inimă. Ea a făcut-o chiar atunci. Ce un lucru oribil să nu crezi Cuvântul lui Dumnezeu (Ioan 16: 9 / 3:36) 
UNITATE --  JEFF.IN  V-10 N-2  SUNDAY_  62-0211 Par  58 
 

 Oh, sărbătorind asupra acestor promisiuni cereşti a Cuvântului Său promis pentru aceasta epocă, oh, ştiind, cu o 
absolută siguranţă a credinţei, că acolo vor veni un cer nou şi un pământ nou… Amin. Un cer nou şi un pămnât nou, 
pentru că primul cer şi primul pământ vor trece (Apoc.21: 1). Dar în acest cer nou şi acest pământ nou, Pavel a zis aici în 
Cartea Evreilor, el a zis, “Pentru că noi primin o Împărăţie care nu se poate clătina” (Evrei 12: 28). Cum intrăm noi în ea? 
Nu printr-un sistem religios, ci o Împărăţie a lui Dumnezeu este prin voi. Regele şi Cuvântul Lui este acelaş, şi El este în 



voi, dovedind timpul în care noi trăim. Promisiunea pe care Dumnezeu a făcut-o pentru timpul acesta, aici sântem noi, 
trăind cu Regele, stând în locurile cereşti, privind la El cum face aceste lucruri. 
 Şi cum ne putem noi întoarce de la acel Cuvânt, la ceva sistem? Ce face aceasta? Neagă cuvântul. Voi trebuie să 
respingeţi Adevărul înainte ca voi să aveţi vreo eroare. Aceea este exact corect. Credeţi voi aceea? 
 Acesta este timpul de a scutura oamenii. Acesta este timpul în care Dumnezeu spune că vine un timp, în care El 
scutură Muntele Sinai o dată dar acolo va veni o scuturare din nou, pentru că El nu va scutura numai Muntele Sinai, ci El 
va scutura totul ceea ce se poate mişca (Evrei 12: 18-26). Dar voi obsevaţi restul din Scriptură? “Căci noi vom moşteni o 
Împărăţie care nu poate fi clătinată, mişcată”.Haleluia! Totul ceea ce poate fi mişcat va fi scuturat. Cerurile vor fi 
scuturate. Pământul va fi scuturat. “Cerul şi pământul va trece, dar Acel Cuvânt nu va trece niciodată” (Mat.24: 35). 
“Pentru că, pe această piatră Eu voi zidi Biserica Mea, şi porţile iadului nu O vor birui” (Mat. 16: 18-19). Tot ceea ce 
poate fi scuturat va fi scuturat. Dar noi moştenim o Împărăţie care este Cuvântul lui Dumnezeu Însuşi, şi Dumnezeu este 
Cuvântul. El nu se scutură pe El Însuşi. Amin. Oh, doamne. Dar noi primim o Împărăţie care nu se poate mişca, este de 
nemişcat, a spus Pavel în scrisoarea către Evrei. 
IN PREZENTA LUI --  JEFF.IN  V-11 N-4  SUNDAY_  62-0909E Par.  35 
 

 În Luca 17: 20-21 Isus a zis : “Împărăţia lui Dumnezeu nu vine în aşa fel să izbescă privirile. Nu se va zice 
Uite-O aici! sau, Uite-O acolo! Căci iată, Împărăţia lui Dumnezeu este înăuntrul vostru” 
 

 În Coloseni 1: 26-27 citim:  “…Taina ţinută ascunsă din veşnicii şi în toate veacurile dar descoperită acum 
sfinţilor Lui, cărora Dumnezeu a voit să le facă cunoscut care este bogăţia slavei tainei acesteia între Neamuri, şi anume, 
Christos în voi, nădejdea Slavei” 
 

 Noi sântem strânşi (uniţi) sub O singură Călăuzire dovedită; aceea este Christos, Cuvântul lui Dumnezeu, nu sub 
vreo biserică. Deci, atunci, Căpetenia noastră este o Împărăţie. 
 “Împărăţia lui Dumnezeu este în voi” – zice Biblia –adică Isus. Noi nu sântem o denominaţiune. Noi aparţinem 
de o Împărăţie, şi Împărăţia aceea este Cuvântul lui Dumnezeu făcut Duh şi Viaţă în propria noastră viaţă, aducând la 
împlinire fiecare promisiune în aceste zile, aşa cum a făcut-o în acele zile când Cuvântul şi Dumnezeu era Unul. Şi 
Cuvântul şi Dumnezeu este Una în Biserica Lui astăzi, făcând (fiind) aceasta Conducerea Căpetenie al Trupului, care este 
răscumpărat pentru a aduce messajul în această ultimă zi şi să fie luată sus, de la moarte în înviere pentru a merge înapoi 
să restaureze din nou cum a fost Adam şi Eva la începutul grădinii Edenului. Taina întreită a lui Dumnezeu Trupul Lui…. 
CHRISTOS ESTE TAINA  --  JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728 Par  76-1 şi 76-2 
 

 Acultaţi cu atenţie: 1 Corinteni 4: 20 zice, Împărăţia lui Dumnezeu este Cuvântul Lui făcut (manifestat cu) 
putere. Încă o dată: Împărăţia lui Dumnezeu este Cuvântul Său manifestat cu putere. Ce este Împărăţia lui Dumnezeu? 
Este în voi. Împărăţia este în voi. Şi când Cuvântul intră înăuntru acolo, ce începe să facă acest Cuvânt? El se transformă 
în putere, făcându-L să spună exact ceea ce El a zis. 
 Tu nu poţi să spui, “El a zis asta, El a zis asta”, şi să-L faci să funcţioneze. Tu trebuie să spui acelaş lucru care El 
l-a spus. Aceea face o mărturie. 
 Voi staţi cu Cuvântul. Aceea este. Vedeţi? Şi El se transformă în Putere, “Isus Christos este acelaş, ieri, azi, şi în 
veci”.  Isus a zis în Ioan 14: 12, “Acel ce crede în Mine, lucrările pe care Eu le fac, le va face şi el deasemenea.” – Nu 
să zici, Mă scuzaţi, dar aceea nu era ceea ce El a zis aici.   

El a zis, “Dacă voi locuiţi în Mine şi Cuvântul Meu în voi, voi puteţi cere ce vreţi şi aceea se va face. Dacă voi 
locuiţi înMine şi Cuvântul Meu în voi….”(Ioan 15: 7-8) 
UNITATE -- JEFF.IN  V-10 N-2  SUNDAY_  62-0211 Par.  186 
 

 Este adevărat că biserica mare străluceşte şi sclipeşte cu teologie lustruită, în timp ce Împărăţia străluceşte cu 
smerenie, sărăcie şi smerenie. Evenghelia nu străluceşte (sclipeşte) Ea licăreşte (luminează). Aurul fals străluceşte, dar 
aurul adevărat licăreşte. Acolo este o diferenţă între o strălucire şi o licărire. Noi ştim aceasta. În timp ce biserica mare 
străluceşte şi sclipeşte cu mari teologi lustruiţi, strane fine, crucifixuri pe toţi pereţii, şi cele mai fine şi măreţe structuri şi 
clădiri, şi lucruri de turnuri, toate de felul acesta; mica Împărăţie, jos undeva pe o mică alee ca şi aicea, ea licăreşte cu 
slava lui Dumnezeu, umplută cu smerenie în inimă, Dumnezeu lucrând în ei, vindecând bolnavii, şi înviind morţii, şi 
alungând diavoli, şi aşa mai departe în felul acesta, doar lăsându-I pe ei să treacă mai departe (pe lângă).  
PARADOX_  JEFF.IN  V-15 N-8  SUNDAY_  61-1210 Par  208 
 

 Un om mi-a spus ziua tecută, stând şi vorbind cu mine a zis,  
 -Ei bine, la ce denominaţiune aparţii tu? 
 -Am zis, la niciuna.   
  -Ce ? – a zis 
 -La nici una, am zis, “Eu aparţin de o Împărăţie”  
 -Ei bine, cum aparţii (aderi) tu la aceea”  
 -Tu nu aderi la aceea, tu eşti născut în Ea”  
  -Ce Împărăţie este aceea?” – 
Am zis, “trupul tainic a Lui Isus Christos. Printr-un Duh noi sântem botezaţi în acest trup, născuţi din Duhul Lui, 
atunci noi aparţinem la o Împărăţie”(1Cor.12:13; Ioan 3:1-8) 

Atunci, noi arătăm diferit, noi gândim diferit, noi acţionăm diferit, noi trăim diferit. Nu din cauză că aceasta ar fi o datorie 
sau pentru că aparţinem la o biserică, ci din cauză că “Dumnezeu a revărsat dragoste în inimile noastre prin Duhul Sfânt” 



(Romani 5: 5), şi aceea ne face pe noi cetăţeni ai Împărăţiei lui Dumnezeu, atunci acolo nu este nici o denominaţiune sau 
vreo barieră în aceea. Noi toţi sântem o singur mare Trup. Şi vieţile noastre nu sânt de American, noi nu sântem Germani 
sau Români, noi nu sântem nimic; noi sântem Creştini. Noi sântem aşezaţi şi umblăm în Duhul, o dragoste supusă 
(deoparte de la lucrurile lumii). Şi depturile noastre lumeşti. Le-am vândut şi am cumpărat această Perlă a măreţului Preţ, 
şi umblăm călăuziţi de Duhul Sfânt manifestat Însuşi (Matei 13: 45-46). Aceea este Biserica Lui adevărată. Aceea este 
ceea ce tu eşti, ceea ce eu sânt, dacă noi lăsăm “eu-l” nostru să plece şi-L slujim pe Dumnezeu prin Cuvântul Său şi nu 
prin ceva crezuri sau prin ceea ce spun ceva crezuri. 
CHRISTOS ESTE TAINA --  JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728   56-4 
 Voi sânteţi botezaţi în împărăţia Lui, şi acolo nu este nimeni altcineva de cât tu şi Dumnezeu. Vedeţi?. El dă 
ordinele, şi tu le execuţi. Orice spune El, acolo nu este nici o urmă de îndoială niciunde; tu umbli drept în aceea. Dacă 
Domnul zice aceasta, acolo nu este nimeni în lume care poate să te ducă afară de pe aceea; tu mergi drept doar la fel. 
 Dumnezeu a făcut un plan pentru ca omul să fie salvat (mântuit). Şi omul nu poate adăuga nimic la acel plan. Este 
planu l lui Dumnezeu. Şi acesta este planul pe care noi vrem să-l studiem. Ce este planul lui Dumnezeu?  

El a zis, “Fiecare cuvânt al omului să fie o minciună, dar al Meu să fie Adevărul “ De aceea, să nu îndrăsnim să 
schimbăm o propoziţie să facem altceva din ea. Nu contează cât de mult spun ritualele noastre sau aşa mai departe, noi 
trebuie să uităm aceea. Acesta este Cuvântul lui Dumnezeu. Nu se poate face în alt fel. Dumnezeu are un plan; El a făcut 
un plan. 
 Şi amintiţi-vă, de la primul lucru, până când voi nu sânteţi născuţi din nou, voi nu veţi putea înţelege. El a vorbit 
de două ori, “Dacă un om nu se naşte din nou, el nu va putea intra în Împărăţie. Dacă un om nu este născut din nou, el nici 
măcar nu poate vedea Împărăţia”(Ioan 3: 3-5). Acum, aceasta este punctuată deasemenea. Cuvântul, în formarea acelor 
cuvinte, ei mi-au spus că ei au trebuit să scrie afară, ei, şi când ei zic, “Adevărat, adevărat”, aceea este o punctuaţie, ca şi 
un capital (o hotărâre capitală). “Adevărat, adevărat, Eu vă spun vouă”.  

Şi cuvântul in alt loc, sau în mai multe locuri, este tradus,”Absolut”. “Absolut, absolut, Eu vă spun vouă”. Cine a 
spus aceea, un cardinal, un papă, un preot, evanghelist sau pastor? Dumnezeu Însuşi. Acum, acolo nu sânt scuze.El în nici 
un caz, sub nici o formă, nu poate să facă în alt fel, nu contează cât este de mare, care este numele lui, cât de mare este, 
sau cât de  popular este, el nu poate nici măcar să înţeleagă Împărăţia lui Dumnezeu dacă nu este născut din nou. Acesta 
este un mare subiect. “Adevărat, adevărat, Eu vă spun vouă”.  

Priviţi. Mergeţi şi luaţi traducerea Greacă; voi veţi afla: nu veţi vedea cu ochii voştri, ci voi veţi vedea cu inima 
voastră. Vedeţi, voi nu puteţi vedea împărăţia lui Dumnezeu cu ochii voştri, pentru că este o Împărăţie spirituală. Vedeţi? 
Cu alte cuvinte, “Voi nu veţi fi în stare să înţelegeţi Împărăţia lui Dumnezeu până când voi nu veţi fi născuţi din nou” 
Totul este o taină nedescoperită. Şi când voi sânteţi născuţi din nou, planurile Împărăţiei, devin reale pentru voi. 
 Asemenea unui contractant pentru construirea unei clădiri, până când el nu poate să citească planurile, el nu poate 
să se apuce să construiască clădirea, dacă el nu înţelege planurile. Şi atunci, când el înţelege planurile, atunci el ştie cum 
să construiască clădirea. Acesta este felul în care este.  

Aceasta se întâmplă despre construirea Împărăţiei lui Dumnezeu. Voi trebuie să înţelegeţi Planul, şi voi nu veţi 
înţelege Planul până când voi nu sânteţi născuţi din nou.  

Şi dacă sânteţi născut din nou şi negaţi Planul, ce se întâmplă atunci? 
TU TREBUIE SĂ FII NĂSCUT DIN NOU -- JEFF.IN  V-11 N-5  SUNDAY_  61-1231M Par  43 
 

 “Ei bine, eu sânt născut în Amerisa”- zici tu. Ei bine, aceea nu face nici o diferenţă. Aceea nu-ţi face nimic. 
Dumnezeu nu mă respectă pentru că eu sânt un American.El nu respectă un German pentru că el este German sau Polonez 
pentru că este din Polonia. El nu respectă un African pentru că el este din Africa. Dumnezeu nu este interesat de Africa, 
nici de Germania, sau de Statele Unite. Dumnezeu este interesat de o singură Împărăţie, şi aceea este Împărăţia lui 
Dumnezeu, şi oameni din toate naţiunile vin şi intră în Ea. Şi ei sânt născuţi în Ea prin Sămânţa lui Abraham, care este 
Isus Christos, şi ei sânt moştenitori conform promisiunii (Galateni 3: 16). 
 Daniel L-a văzut ca pe o Piatră tăiată din munte, care se rostogolea şi lovea imaginea în picioare, şi spărgând 
imaginea în bucăţi, şi Împărăţia lui Dumnezeu creştea (Daniel 2: 31-35).Când Christos va prelua în Milenium, acolo nu va 
mai fi vreo boală sau tristeţe. Fiecare, toate armele vor fi transformate în fiere de plug, şi nu se va mai studia războiul. 
Aceea este totul. Totul se va sfârşi când va veni Isus. Până atunci însă, atâta timp cât Stan domină naţiunile, acolo vor fi 
războaie şi veşti de războaie până când va veni Isus. Amin. 
 Şi eu vă spun, prietenii mei Creştini, nu contează la ce biserică aparţineţi, oriunde aţi fi voi, dacă voi nu sânteţi în 
Împărăţia lui Dumnezeu prin botezul Duhului Sfânt care vă aduce în Trupul lui Christos, presaţi acum, pentru că voi nu 
cunoaşteţi ceasul în care El va veni. 
ISRAEL LA MAREA ROSIE 1 -- JEFF.IN  IC 35-64  THURSDAY_  53-0326 Par. 53 
 

 Dumnezeu este un Dumnezeu sfânt. Şi când un om este născut din Duhul Sfânt, el este un candidat. El este nu 
numai atâta, dar el este un rege; el este un prinţ. El este din altă ţară. Împărăţia lui este deasupra. El este umplut cu puterea 
lui Dumnezeu, Prezenţa lui Dumnezeu. Femeia care face aceasta, se îmbracă (cum trebuie). Bărbatul trăieşte decent şi 
cinstit cu soţia lui. Soţia trăieşte decent şi drept cu bărbatul ei. Dorinţele lor sânt fixate asupra lucrurilor se sus. Ei au 
terminat cu lucrurile lumii. Ei sânt creaturi noi în Christos. Şi ei sânt sfinţi, şi trăiesc sfinţi, nu ei înşişi sfinţi, ci Duhul 
sfânt conducându-i. Ei nu mai au gândurile lor; Duhul Sfânt se mişcă în ei. Acesta este motivul că ei accţionează atât de 
nebuneşte pentru oamenii din lume, pentru că ei sânt mânaţi de Duhul unei alte Împărăţii. 
SUNETUL NESIGUR --  JEFF.IN  V-16 N-3  SUNDAY_  60-1218 Par.  438 
 



 De aceea, noi suntem pelerini şi străini aici; aceasta nu este locul nostru de locuit. Dar noi sântem în căutarea unui 
oraş al cărui Ziditor şi Făcător, este Dumnezeu (Evrei 11: 8-10; 13-16). De aceea, atunci când tu eşti născut de sus, tu ai 
Duhul Sfânt venind jos de la Dumnezeu, şi care schimbă natura ta. Nu contează sora ta, mama te, prietenul tău cel mai 
bun care ar putea fi îmbrăcat în felul acela (potrivit cu acest cuvânt); dar Creştinul care este născut din Duhul lui 
Dumnezeu, este născut de sus, şi Duhul lui este dintr-o altă Împărăţie. Oh, eu sânt atât bucuros pentru aceasta. Simplitatea 
Duhului Sfânt, a O urma, a O privi, cum Se poartă, te face pe tine să te porţi…… 
FURTUNA CARE VINE  --  PHOENIX.AZ  V-15 N-2  MONDAY_  60-0229 Par.  81 
 

 Şi în felul acesta, această epocă va ajunge exact la semnele şi minunile pe care Dumnezeu a promis că le va face 
în aceste zile din urmă. Şi Biserica Însăşi va fi gata şi se va duce în răpire cu Isus, pentru că noi primim o Împărăţie care 
nu poate fi clătinată. Nu poate fi mişcată. Cerul şi pământul va trece, dar această Împărăţie nu va trece niciodată. Amin. 
Eu sânt bucuros să fiu în această Împărăţie. Nu sânteţi voi fericiţi să fiţi în Ea? Oh, să fii într-o Împărăţie care… 
LUMEA SE DESTRAMA DIN NOU --  SHP.LA  V-17 N-4  WEDNESDAY_  63-1127 Par.  177 
 

 Acum, noi vedem promisiunea fiind împlinită. Christos, Căpetenia adevărată, venind în Mireasa Lui, făcând 
aceleaş lucrări pe care El le-a făcut la început, şi pregătind şi împlinind Cuvântul Său aşa cum a făcut la început, cum zice  
în Ioan 14: 12: “Acela care crede în Mine, lucrările pe care Eu le fac, le va face şi el deasemenea”. Atunci, Capul şi 
Trupul devin una în lucrări şi în semne şi în Viaţă, dovedite de Însuşi Dumnezeu prin Cuvântul Lui promis pentru zilele 
din urmă. El a promis aceasta în zilele din urmă. Acum, dacă voi sânteţi spirituali, voi o veţi prinde. 
 Acum, noi putem vedea că cina nunţii este la-ndemână. Acum, dacă eu nu vă mai văd vreodată pe voi, 
amintiţi-vă, cina nunţii este aproape. Şi apoi Împărăţia, potrivit cu promisiunea, este gata să se instaleze, măreţul mileniu, 
luarea sus a Bisericii, şi distrugerea răului, şi lumea sub Pecetea a Şasea să fie purificată prin vulcani, pentru a lua tot 
păcatul şi corupţia lumii, şi pentru a o modela din nou, şi pentru a aduce înainte noul mileniu pentru epoca care va să vină. 
Când noi vedem toate aceste măreţe descoperiri întreite: Dumnezeu în Christos, Christos în Biserică, Împărăţia venind, 
Adam şi Eva răscumpăraţi înapoi la grădina Edenului în reprezentarea lui Christos şi a Miresei Sale, şi apoi Împărăţia 
merge să fie restaurată conform cu promisiunea Lui. Lăudat să fie Dumnezeu. 
CHRISTOS ESTE TAINA --  JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728 Par.  83-2 şi 83-3 
 

 (Scopul lui Dumnezeu era): Mai întâi, Să se exprime pe El Însuş complect, Dumnezeu în Christos. A doua oară, 
să aibă întâietatea prin aceasta în Biserica Lui (care este Trupul Lui, Mireasa) pentru… El ar avea întâietatea pentru a se 
exprima El Însuşi prin ei. 
 Şi a treia, pentru a restabili Împărăţia la poziţia iniţială, corectă din care a căzut prin păcat primul Adam, înapoi 
unde El a umblat în răcoarea serii cu oamenii Săi, vorbind cu ei , având părtăşie cu ei. 
CHRISTOS ESTE TAINA --  JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728 Par.  24-5 
 

“Legea şi profeţii au fost până la Ioan: de atunci se predică Împărăţia lui Dumnezeu, şi fiecare om se străduieşte 
să intre, fiecare om se străduieştesă intre în Ea” (Luca 16: 16) 
 

 Nu doar pur şi simplu păşeşte în Ea uşor, ci este nevoie să se străduiască, să se anevoiască să intre. Vedeţi? 
Acum, când voi Mă căutaţi cu toată inima, atunci Eu mă voi lăsa găsit” (2 Cronici 15: 15 – Ieremia 29: 13-14). 
 

 Eu cred că acolo este o Mireasă care este predestinată. Eu cred că Dumnezeu a spus că El va avea o Biserică fără 
pată şi fără zbârcitură (Efeseni 5: 27). Eu cred în predestinare, aceea că Mireasa este predestinată; Ea trebuie să fie acolo. 
Eu sper că eu sânt cu Ea. Vedeţi? Acum, depinde de mine ca să-mi lucrez mântuirea mea personală împreună cu 
Dumnezeu până când aceste lucruri sânt aprobate de Dumnezeu şi apoi sigilate în Împărăţia lui Dumnezeu. Acolo este 
Duhul Sfânt. Acolo sânt lucrările originale ale lui Dumnezeu. Este pecetuit până în ziua răscumpărării (Efeseni 4: 30). 
DESPERATION_  JEFF.IN  V-4 N-1  SUNDAY_  63-0901E Par.  44 
 

“Şi El ne-a făcut regi şi preoţi pentru Dumnezeu, Tatăl Său; a Lui să fie slava şi puterea în veci. Amin” (Apoc.1: 6) 
 “El ne-a făcut!”. Oh, acolo sânt câteva adevăruri pe care noi trebuie să le accentuăm. Acesta este unul din ele. El ! 
El ne-a făcut pe noi! Salvarea, Mântuirea este lucrarea Lui. Mântuirea este a Domnului. Întregul har. El ne-a răscumpărat 
pentru un scop. El ne-a cumpărat cu un scop. Noi sântem regi, regi spirituali (1Petru 2: 9-10). Oh, noi urmează să fim regi 
pe pământ cu El cânt El va sta pe tronul Său. Dar acum, noi sântem regi spirituali şi noi împărăţim peste o împărăţie 
spirituală. În Rom. 5: 17, zice, “Dacă deci, prin greşala uni singur moartea a domnit prin el singur, cu mult mai mult cei 
ce primesc în toată plinătatea, harul şi darul neprihănirii, vor domni în viaţă prin acel unul singur, care este Isus Christos. 
Şi în Col. 1: 13, zice, “El ne-a izbăvit de supt puterea întunericului, şi ne-a strămutat în Împărăţia dragostei Fiului Lui” 
Chiar acum, noi împărăţim împreună cu Christos, având stăpânire asupra păcatului, a lumii, a trupului, şi a diavolului. 
Scoţând în evidenţă laudele şi gloria pentru El, arătând înspre El, pentru că Christos este în noi, făcându-şi voia după buna 
lui Plăcere. Da, într-adevăr, chiar acum, noi sântem aşezaţi în locurile cereşti în Christos Isus. (Efes. 2: 6). 
 “Şi ne-a făcut preoţi. Da, preoţi pentru El, oferind laude spirituale a buzelor sfinţite. Petrecându-ne viaţa noastră, 
ca o dulce jertfă pentru El. Lăudându-L în Duh şi în Adevăr (Ioan 4: 24). Mijlocind şi făcând cereri. Regi şi preoţi pentru 
Dumnezeul nostru. Nu-i de mirare că lumea nu ne cunoaşte şi că noi sântem oameni deosebiţi zeloşi pentru orice lucrare 
bună (Tit2: 13-14). Noi am fost re-creaţi în El pentru a fi copii pentru Tatăl nostru Ceresc. 
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